

NVNF
Halvårsmøde 1 / 2017
Onsdag den 31. Maj 2017 kl. 19-22
hos
Hanne Gelting.

Tilstede: Dorrit, Hanne, Grethe, Sinnet, Merete, Vagn, Thomas.
Afbud fra Ole og Birger.

A. Dorrit blev valgt til ordstyrer.

B. Aktionspunkter fra sidste bestyrelsesmøde

1. Ordstyrer. Ordstyrer-hvervet går på omgang mellem alle bestyrelsesmedlemmer, dog undtaget formand og sekretær. Vagn udfærdiger en liste over ordstyrere til de kommende møder.
2. Meretes revision af arbejdsbeskrivelse for kontaktpersoner med særlig henblik på færdsel i følsomme områder er vedtaget og Hanne har redigeret beskrivelsen.
3. Medlemsopgørelse fordelt på postnr. OK. Vi tager fordelingen op på næste møde.
4. Mailliste over samtlige medlemmer. OK
5. Standard skrivelse til samkørsel og betaling til chauffør. OK Vi tager det op igen på næste møde, når vi ved hvordan det har fungeret denne sommer.
6. Ovennævnte skrivelse er vedhæftet de aktuelle ture i det nuværende program.
7. Beskrivelse af lokaliteter. Forslagene ser fine ud. Hanne sætter i værk og er tovholder på evt. yderligere lokalitetsbeskrivelser.
8. "Kaffemøder" = Halvårsmøder mellem de 2 programmøder. Forslag til ændret mødestruktur tages op i pkt. D

C. Status for gennemførte arrangementer.

Foredragene i vinterens program har været velbesøgte, og de første ture i forårs og sommerprogrammet har ligeledes været gode og med mange deltagere.

D. Indkomne forslag.

1. Den nye mødestruktur blev vedtaget, således at programmøder afholdes medio august og primo februar, Kaffemøder afholdes i maj og november og Årsmødet rykkes til ultimo februar.
2. Den ændrede forretningsorden hvori de ændrede mødetider samt ordstyrer-hvervet er indsat, blev vedtaget.
3. Medlemsliste/ maillister. Dorrit giver besked til Grethe og Sinnet når medlemmer udtræder af foreningen. Grethe (Nyhedsbrev) og Sinnet (Mandagsholdet) gør i de kommende mails opmærksom på at modtagere selv skal afmelde nyhedsbrev/mandagsture, hvis de ikke fortsat ønsker at modtage disse mails.
4. Økonomi i vore arrangementer. Når udgifter til foredragsholdere / turledere er kendt, melder turarrangør ind til formanden, der herefter giver grønt (- eller rødt !) lys. Vagn overvejer.... og kommer med et forslag til formulering på næste møde.

5. Planteregistrering. Merete fortsætter arbejdet med registreringer og med instruktioner til, hvordan vi kan anvende databasen. (pivottabellen).

De første vejledninger er lavet: Fund på lokalitet samt afkrydsningsliste. Merete sender instruktion til Thomas, der afprøver vejledningen.

E. Næste bestyrelsesmøde er et programmøde.

Det finder sted hos Dorrit på Tempelvej 22.

OBS ! Dato ændret til 10. August 2017

F. Eventuelt.

1. Facebook. Thomas opfordrede bestyrelsen til at "like", kommentere og supplere opslag med egne tekster og billeder. På denne måde får vi spredt opslagene på siden til mange flere.

2. Thomas efterlyser gamle medlemsblade til scanning og lagring på Dropbox.

3. Merete efterlyser et program for Skotlandsturen. Vagn undersøger.

4. Hannes tidligere nabo Kurt, er fugle-fotograf og tilbyder NVNF sine fotos til fri afbenyttelse. Har allerede leveret fotos til vores hjemmeside.

5. Sinnet foreslår at vore bestyrelsesreferater lægges på hjemmesiden, så medlemmer kan følge med i vort arbejde.

6. Sinnet opfordrer til at vi tager hånd om nye deltagere på vore ture, så de føler sig velkomne i vores forening.

7. Hanne har deltaget i "Frivilligrådet" s generalforsamling. Kodeordet var "KOMMUNIKATION". Hvordan kommunikerer vi mere ud til medlemmerne uden at det bliver for meget !?

Dette var så det første referat fra vort allerførste kaffemøde !

Tak for kaffe og kage til Hanne.

Thomas.